
 

REFERAT  
BETYRELSESMØDE – OFFENTLIGT 
 

 Afholdt tirsdag D. 03-11-2020 

Deltagere:  Inge Britt, Signe, Mary, Henriette, Marie(referent)(Afbud Karine, Iben) 

 

Vi er igen blevet nød til at lukke stalden for ikke opstalder/medlemmer, så vi ikke bliver for mange under Corona. 

Henriette vil høre Lars Rasmussen om han kunne være interesseret i af afholde et kursus i både dressur og spring. 

Den 11.11.20 kommer en arkitekt og kigger på vores planer for klubben. 

Nyt for udvalgene: 

Personale: 

Torben er startet hos os, og det går rigtigt godt, han kommer med på vores næste bestyrelsesmøde. 

Torben kan kontaktes på mail: dagligleder.hjr@gmail.com eller på staldtelefon når han er på arbejde. 

Der vil snart blive afholdt et personale møde. 

Økonomi: 

Vores økonomi ser ok ud ifht. omstændighederne. 

Kløverblomsten: 

Mary vil prøve at lave et julearrangement for vores elev ryttere. 

De små vil rigtig gerne hjælpe til med at tjene penge til klubben. 

Skolehesten Beauty vil i løbet af 14 dage komme til at gå som elevhest. 

Evt.: 

Spring om onsdagen: De ryttere der springer før undervisningen og det første hold, hjælper med at sætte spring op. 

Dem der springer efter undervisningen og det sidste spring hold, hjælper med at tage spring ned. 

Torben finder ud af hvor den nye silo skal stå. 

Der er desværre i øjeblikket ikke tid til at lukke ud for en enkelt dag, fx efter smed. Vi vil tage det op efter nytår igen. 

Rasmus vil sælge vores gamle mobil bokse. 

Signe vil lave en julekalender på Facebook.  

Man SKAL parkere op af hovedstaden, så der er plads til trailere over på den anden side. 

Dato for næste møde: 26/11-20 
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